
Medlemsmøte 22. mai 2018 
 

     Vi inviterte til medlemsmøte uten agenda. 

 

Dette tror vi var populært. Grethe og 

Kjell stekte vafler, og de gikk unna. 

 

 

Praten gikk løst mellom oss og det 

ble et riktig hyggelig 

kaffeslabberas. 

Vi kommer til å ha flere slike enkle 

møter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jeg rakk nesten ikke å ta bilde 

før fatet var tomt, og vi stekte 

mange vafler. 
 


